
Zápisnica č. 31/2005 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 19. septembra 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ernest Bučko, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ján Kalužný, Helena Žideková, Dušan Petráš, Karol 
Jelemenský, Juraj Breza, Dušan Bakoš, Peter Gál, Jozef Sablik, Mária 
Bieliková, Milan Žalman, Daniel Bobok, Pavel Timár 

 
Neprítomní: Martin Repko 
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Hlavné úlohy Vedenia STU v akademickom roku 2005/2006 (rektor Báleš) 
2. Úprava schválenej dotácie STU na rok 2005 – dofinancovanie pôvodného rozpisu dotácie 

z dôvodu upresnených údajov (kvestorka Žideková) 
3. Úprava schválenej dotácie STU na rok 2005 – valorizácia tarifných platov (kvestorka 

Žideková) 
4. Štatút ŠVOČ na STU (pror. Kalužný) 
5. Študijná literatúra na fakultách STU (pror. Kalužný) 
6. Harmonogram prípravy evaluácie STU (pror. Kalužný) 
7. Študentské preukazy v akademickom roku 2005/2006 (pror. Molnár) 
8. Internetová stránka STU v redakčnom systéme buxus (pror. Špaček) 
9. Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania (pror. Redhammer) 
10. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1. Úprava schválenej dotácie STU na rok 2005 – dofinancovanie pôvodného rozpisu dotácie 

z dôvodu upresnených údajov (kvestorka Žideková) 
2. Úprava schválenej dotácie STU na rok 2005 – valorizácia tarifných platov (kvestorka 

Žideková) 
3. Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU v Bratislave (pror. Kalužný) 
4. Harmonogram evalvácie STU (pror. Kalužný) 
5. Študijná literatúra na fakultách STU (pror. Kalužný) 
6. Informatívna správa o preukazoch študenta STU (pror. Molnár) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  K termínu rokovania neboli datované žiadne úlohy. 
 
Nesplnené úlohy:   
 
K bodu 1 Hlavné úlohy Vedenia STU v akademickom roku 2005/2006 

(rektor Báleš) 
  
Rektor Báleš: Rektor STU oboznámil KR STU s hlavnými úlohami, ktoré si Vedenie STU 

vytýčilo na akademický rok 2005/2006. Tieto úlohy budú zapracované aj do 
dlhodobého zámeru rozvoja STU. 



Stanovisko KR č. 1/31/2005 
KR STU berie na vedomie informácie o hlavných úlohách Vedenia STU v akademickom roku 
2005/2006. 
 
K bodom 
 2 a 3: 

Úprava schválenej dotácie STU na rok 2005  
(kvestorka Žideková) 

  
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala KR STU podrobne o obsahu dvoch predložených písomných 
materiálov. Delenie prostriedkov bolo v zmysle metodiky MŠ SR 
a reklamácií, ktoré uznalo ministerstvo. 

Dekan Sablik : Údaje za MTF nie sú celkom správne. 
Dekan Gál: Žiadal bližšie vysvetliť záporné číslo u FA STU. 
  
Stanovisko KR č. 2/31/2005 
KR STU berie na vedomie predložené materiály: „Úprava schválenej dotácie STU na rok 
2005 – dofinancovanie pôvodného rozpisu dotácie z dôvodu upresnených údajov“ a „Úprava 
schválenej dotácie STU na rok 2005 – valorizácia tarifných platov“, ktoré predložila 
kvestorka STU Žideková.  
 
 
K bodu 4 Štatút ŠVOČ na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval prítomných o obsahu písomného materiálu „Rámcové pravidlá 

ŠVOČ na STU v Bratislave“. Materiál obsahuje aj návrh na ocenenie 
najlepších študentov a vedúcich ŠVOČ cenou rektora. 

  
Dekan Bakoš: Navrhol premýšľať o vhodnejšom termíne pre konanie ŠVOČ. 
Podekanka 
Bieliková: 

Víta materiál a navrhuje, aby sa aj doktorandi mohli zúčastniť ŠVOČ. 
Ocenenia najlepších prác navrhuje udeľovať podľa kategórií štúdia. 

Dekan Gál: Súhlasí s diferenciáciou hodnotenia po stupňoch štúdia. 
Dekan 
Jelemenský: 

- Navrhol pokúsiť sa o jednotný termín ŠVOČ na celej STU 
- Na SjF sú niektoré sekcie ŠVOČ aj v anglickom jazyku zohľadniť v mat.

Dekan Petráš: - Termín môže byť na každej fakulte iný 
- Súhlasí so zaradením doktorandov do ŠVOČ 
- Udeľovanie ceny rektora víta ako dobrú motiváciu 
- Navrhuje, aby STU podporovala ŠVOČ aj na národnej a medzinárodnej 

úrovni. 
Pror. Kalužný: - navrhované pravidlá umožňujú zapojiť do ŠVOČ aj PhD študentov 

- jednotný termín organizácie ŠVOČ nie je možné definovať, pretože 
najmä Študentská vedecká konferencia býva organizovaná v rámci 
niektorých ďalších významných aktivít fakúlt 

  
Stanovisko KR č. 3/31/2005 
KR STU berie na vedomie predložený materiál „Rámcové pravidlá ŠVOČ na STU 
v Bratislave“ s pripomienkami, ktoré sú súčasťou zápisu. 
 
 
K bodu 5 Študijná literatúra na fakultách STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval o obsahu predloženého písomného materiálu. Konštatoval, že 
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sú finančné ťažkosti na fakultách pri vydávaní študijnej literatúry. 
  
Dekan 
Jelemenský: 

- Navrhuje zjednotiť autorské honoráre na STU 
- Zaviesť spoluprácu medzi fakultami, hlavne pri vydávaní učebníc pre 

spoločné predmety 
Dekan Sablik: - Súhlasí s návrhom vydávať spoločné učebnice na STU pre niektoré 

predmety 
- Navrhuje obnoviť Edičnú radu, ktorá by tento proces regulovala 

Dekan Petráš: V minulosti boli oceňované najlepšie skriptá a učebnice, navrhuje vrátiť sa 
k tomu. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhuje porozmýšľať o periodickom organizovaní knižnej žatvy na STU. 

Rektor Báleš: Ocenil námety z diskusie, hlavne celouniverzitné kolektívy na tvorbu 
učebníc a skrípt. Súhlasí so znovuzavedením oceňovania najlepších učebníc 
a skrípt, ale hlavne tých, čo majú celouniverzitný charakter. 

  
Stanovisko KR č. 4/31/2005 
KR STU berie na vedomie predložený materiál „Študijná literatúra na fakultách STU 
v Bratislave“ s pripomienkami, ktoré sú súčasťou zápisu. 
 
 
K bodu 6 Harmonogram prípravy evaluácie STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval o obsahu predloženého písomného materiálu. Začiatok procesu 

je 1.10.2005. Postupovať budeme podľa manuálu EUA. 
  
Dekan Petráš: Opýtal sa, aký dopad na hodnotenie univerzity budú mať výsledky tejto 

evaluácie. 
Rektor Báleš: Vidí to ako prestíž univerzity doma aj v zahraničí. Podľa zákona, univerzity 

môžu byť rozdelené do 3 skupín len na základe komplexnej akreditácie. 
Prodekanka 
Bieliková: 

Opýtala sa na výsledok celej evaluácie vysokých škôl v SR. 

Rektor Báleš: Po skončení celého procesu bude vypracovaná sektorová správa pre MŠ SR
  
Stanovisko KR č. 5/31/2005 
KR STU berie na vedomie predložený materiál „Harmonogram prípravy evaluácie STU“. 
 
 
K bodu 7 Študentské preukazy v akademickom roku 2005/2006  

(pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Prorektor Molnár predložil písomný materiál „Informatívna správa 

o preukazoch študenta STU“, ktorá obsahuje prípravu výroby týchto 
preukazov a súčasný stav. Študenti budú môcť používať tieto preukazy aj 
ako doklad na zľavnené cestovné na MHD a železnici.  

  
Predseda AS 
STU Žalman: 

Cieľom je, aby študent už pri zápise dostal hotový tento preukaz, lebo inak 
si nemôže nič vybaviť. Tomu treba podriadiť aj termíny zápisov na 
fakultách a celý proces zberu údajov a vyhotovenia preukazov. 

Prodekanka Informovala, ako to s preukazmi študenta funguje na FIIT STU. Tam bol 
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Bieliková: uvedený cieľ splnený aj teraz. 
Rektor Báleš: Na najbližší akademický rok pripravíme harmonogram zápisov tak, aby 

neboli problémy s preukazmi študentov. 
 
Stanovisko KR č. 6/31/2005 
KR STU berie na vedomie predložený materiál „Študentské preukazy v akademickom roku 
2005/2006“. 
 
 
K bodu 8 Internetová stránka STU v redakčnom systéme buxus 

(pror. Špaček) 
  
Pror. Molnár: Prorektor Špaček prezentoval aktuálny stav novej web stránky STU. 

Pripravený a vo Vedení STU schválený je príkaz rektora STU v tomto 
smere. Spustené to bude 23.9.2005. Najďalej v napĺňaní stránky 
informáciami je SjF STU. Termín pre všetky fakulty je január 2006. Po 
tomto termíne budú existujúce stránky odpojené z domény „stuba.sk“. 

  
Dekan Petráš: - Informoval sa, či si fakulty môže dať aj niečo navyše, mimo štandardnej 

formy. Odpoveď je áno. 
- Navrhol, aby titulná šablóna katedry alebo ústavu bola rovnaká na celej 

STU 
Prodekanka 
Bieliková: 

Opýtala sa, či sa predpokladá prepojenie stránky s budúcim informačným 
systémom na STU 

Dekan Gál: Privítal tento krok, ale chýba tam logo STU. Odpoveď: v októbri bude 
vyhlásená verejná súťaž na nové logo STU. 

  
Stanovisko KR č. 7/31/2005 
KR STU berie na vedomie predložený materiál „Internetová stránka STU v redakčnom 
systéme buxus“. 
 
 
K bodu 9 Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústnu informáciu o stave akreditácie podal pror. Redhammer. Kompletnú 
akreditáciu majú iba 2 fakulty: FIIT a FCHPT STU. Ostatné sa nachádzajú 
v rôznom štádiu akreditačného procesu. 

  
Stanovisko KR č. 7/31/2005 
KR STU berie na vedomie informáciu o stave akreditácie habilitačného a inauguračného 
konania na STU. 
 
 
K bodu 10 Rôzne 
  
1) Kvestorka Žideková: 

- Uviedla, že dotáciu za posledný štvrťrok sme dostali z MŠ SR len orientačne – bude 
doplatok. Preto treba pripraviť presné údaje, podľa ktorých bude realizovaný nápočet 
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dotácie do konca roka 2005. 
- Informovala o výsledku finančnej kontroly na STU. Celkovo ako STU sme boli 

pochválení. 
 
2) Prorektor Molnár:  

Informoval o stave projektu nového AIS na STU. Rokuje s Úradom pre verejné 
obstarávanie, akým spôsobom urobiť výber AIS. V súčasnosti sú dve ponuky 
z Masarykovej a Mendelovej univerzity v Brne. Rektor STU menoval komisiu 
odborníkov na posúdenie ponúkaných AIS. 

 
3) Predseda UOO STU Bobok: 

Pracovníci STU, ktorí počas dovolenky chodili do práce nedostali príspevky na stravu. 
Odpoveď: nie je to možné, ak majú dovolenku. 

 
4) Dekan Jelemenský: 

Informoval, že na SjF STU urobili energetický audit budovy. Je pripravený návrh  na 
zateplenie budovy a výmenu okien. Splátkový kalendár by bol 10 rokov a platilo by sa 
z ušetrených peňazí. 
Dekan Petráš: 
Toto by mohol byť model pre celú STU v Bratislave. 

 
5) Rektor Báleš: 

Predložil KR STU návrh na udelenie plakety pre dekana SjF STU Karola Jelemenského. 
 
Uznesenie KR č. 1/31/2005 
KR STU súhlasí s udelením plakety STU Doc. Ing. Karolovi Jelemenskému, PhD. Pri 
príležitosti jeho životného jubilea za zásluhy o rozvoj STU. 
 
 
6) Dekan Petráš: 

- Pozýva na slávnostné otvorenie nového akademického roka na SvF STU a s tým 
spojené divadelné predstavenie 1.10.2005. 

- Stručne prezentoval projekt výstavby nájomných bytov pre mladých zamestnancov 
STU. 

  
Dekan Sablik: Podporuje predložený návrh, majú záujem aj v Trnave o takýto projekt. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Sociálny program súvisí nielen so zamestnancami, ale aj so študentmi. Štát 
musí mať určitú politiku v tomto smere. V ČR napr. študent dostáva 
finančný príspevok na bývanie a závisí od neho, či sa rozhodne bývať na 
internáte alebo inde. Podobne by to malo byť aj s mladými zamestnancami. 

UOO Bobok: Podporuje takýto projekt, treba hľadať cesty na jeho realizáciu. 
Pror. Molnár: Aká je predstava o tom, kto je to verejná správa. 
Pror. 
Redhammer: 

Aké sa predpokladá nájomné v takýchto bytoch. Bude to naozaj zaujímavé 
pre mladých pracovníkov STU ? 

Pror. Bučko: Kto bude byty stavať – STU alebo spoločenstvo vlastníkov. 
Pror. Kalužný: Čím budú atraktívne tieto byty pre mladých pracovníkov, keď majú stáť 20-

30 tis. Sk/m2. 
Rektor Báleš: Na Mýtnej ulici sa dokončuje 64 malometrážnych bytov. V prvom rade tie 

musíme dokončiť a spravovať ich a nie stavať nové. 
Pror. Špaček: Trh s bytmi sa vyvinie tak, že za 2-3 roky klesnú ceny bytov. 
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Dekan Petráš: Navrhuje zvolať osobitné rokovanie iba na túto tému a tam to podrobnejšie 
prebrať zo všetkých stránok. 

7) Dekan Bakoš: 
Zaujímal sa o osud financií z rozvojových projektov IT – odpoveď po zasadaní AS STU.

  
8) Dekan Sablik: 

Predložil KR STU návrh na schválenie plakety STU pri príležitosti 55 rokov fakulty 
strojní VŠB-TU Ostrava, za aktivnu  spoluprácu.  

 
Uznesenie KR č. 2/31/2005 
KR STU súhlasí s udelením plakety STU fakulte strojní VŠB-TU Ostrava. 
 
9) Dekan Gál: 

Opýtal sa, či v pláne dostavby Komplexu Vazovova-Mýtna sa počíta aj s rekonštrukciou 
priestorov pre FA STU na Vazovovej ulici.  
Rektor Báleš odpovedal: áno, v blízkej budúcnosti bude o tom oficiálne informovať. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD., prorektor  STU 

 

Doc. Ing. Karol JELEMENSKÝ, dekan SjF STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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